
 
Wallenberg till attack mot svenska storföretag 
Sverige är alldeles för beroende av stora internationella företag. 
Det anser Marcus Wallenberg... 

...styrelseordförande i SEB, Saab och Electrolux, samt ledamot av 
Ericssons, AstraZenecas och StoraEnsos styrelser. 
 
”Sverige har relativt få snabbväxande entreprenörsdrivna företag, få 
företagare, för låg tillväxt bland nya företag och stort beroende av stora 
internationella företag” dundrar Wallenberg i dagens DI tillsammans med 
elva personer. Tillsammans har de undertecknat ett upprop för innovation 
och tillväxt. 

Uppropet är en sorts teaser inför kvällens kick-off på Kungliga 
Ingenjörsvetenskapsakademien, Iva, där Wallenberg tillsammans med 
bland annat Maud Olofsson ska lansera Ivas nya projekt ”Innovation för 
tillväxt”. Marcus Wallenberg själv är ordförande i projektets styrgrupp. 
 
– Sverige har en stor potential, men vi kan utnyttja den ännu bättre. 
Innovation är grunden för att öka vårt välstånd framöver och för att vi ska 
kunna hävda oss i den globala konkurrensen – därför är det här projektet 
så viktigt, säger Marcus Wallenberg enligt ett pressmeddelande från Iva 
apropå projektet 
 
Toni kommentar: 
Det var då på tiden, inget nytt, men varför denna tystnad så länge? Problemet är inte 
bara att så många svenska företag lämnat Sverige utan att en olycklig lagstiftning leder 
till att privata innovativa företag inte kan växa, det är inte bara skatterna utan hela det 
byråkratiska systemet och banker som försvårar eller rent av omöjliggör ny tillväxten. 
Varför har det sedan 50 talet inte startats upp ett enda företag som idag är storföretag? 
Svaret är att kommuner och landsting är Sveriges största arbetsgivare som konkurrera 
hej vilt med skattebetalarnas kassa utan att behöva bocka framför en okunnig 
banktjänsteman! 
 
 


